
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Børne- og socialministeren

Dato: 21. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 422

Vil ministeren oplyse, hvor mange ansøgninger om vielser for udenlandske par den nye

enhed i Statsforvaltningen har modtaget på nuværende tidspunkt, samt hvor mange af

disse, som a) fortsat verserer, b) er afgjort, og c) er afgjort inden for en uge, som forudsat

i stemmeaftalen om indsatsen mod proformaægteskaber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mattias Tesfaye (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mattias.Tesfaye@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand

1/1

Udlændinge- og Integrationsudvalget 2018-19
UUI Alm.del -  Spørgsmål 422

Offentligt


